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Sprawozdanie z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy.  

 

Wspólne posiedzenie Komisji rady Gminy obyło się 21 grudnia 2022r. w Centrum Kultury i Biblioteka w 

Piaskach. Obecni: Radni wg listy obecności, Wójt – Wiesław Glapka, Sekretarz – Andrzej Konieczny, Skarbnik 

– Elżbieta Karolczak, Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego – Bogumiła Sosnowska. Podczas obrad 

Radni opiniowali projekty uchwał.   

Projekt Uchwały Nr 308/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2022r przedstawiła 

Skarbnik Gminy Elżbieta Karolczak.  Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady). 

Projekt Uchwały Nr 322/2022 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Klastra Energii Powiatu Gostyńskiego 

i przystąpienia przez Gminę Piaski do Klastra przedstawił Wójt Gminy Wiesław Glapka.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

Projekt Uchwały Nr 323/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Piaski szczegółowo 

omówiła radna Justyna Sarbinowska, zastępca przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  Uwag do 

projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych 

Radnych (komisje Rady). 

Projekt Uchwały Nr 324/2022 w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr 

XXXVIII/302/2022 z dnia 24 listopada 2022 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Karolczak.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

Sprawy bieżące. 

Sekretarz poinformował o dystrybucji węgla przez Urząd oraz jego zakupie przez mieszkańców. Dyskutowano 

na temat dodatku węglowego, jakości węgla. 

Radny Łukasz Waleński zapytał czy gmina będzie przeprowadzać kontrolę odnośnie oddawania śmieci przez 

mieszkańców (chodzi o tworzywa sztuczne, kartony).  

Radna Justyna Sarbinowska powiedziała, że nie zauważyła aby takie śmieci wystawiane nie były.  

Sekretarz odpowiedział, że gmina przeprowadza takie kontrole, również firmy które wywożą śmieci mają 

obowiązek kontrolowania poszczególnych frakcji. Większym problemem jest nie zgłoszenie osób przez 

mieszkańców. Omówił sprawy kontroli szamb na terenie gminy.  Poinformował o stawianiu świetlic 

kontenerowych.  

 

Przewodnicząca posiedzenia 

Maria Wesołek 
  

 


